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ÖZEL MAYA AKADEMİ
“Okul öncesi

eğitim bir
sana�ir.”

Giresun Valisi Harun Sarı-
fakıoğulları, Giresun’da Koro-
na virüs ile mücadelenin ba-
şarılı bir şekilde yürütüldüğü-
nü belirterek sürecin sonuna 
yaklaşıldığını söyledi.

Sarıfakıoğulları, gazeteci-
lere yaptığı açıklamada, Gire-
sun’daki koronavirüs ile mü-
cadelenin son durumuna iliş-
kin bilgiler verdi ve ayrıca 
bundan sonraki süreçte dik-
katli olunmasını istedi.

“BİRAZ DAHA GAYRET
VE SABIR”

Vali Sarıfakıoğulları, Gire-
sun’da Korona virüs ile müca-
delenin başarıyla sürdürüldü-
ğünü vurgulayarak “Son 16 
gün içerisinde ilimizde sadece 
2 vaka tespit ettik. Tabi bu 
başarının arkasında vatandaş-

12 Eylül 1980 tarihinden 
40 yıl sonra, nüfus sayımı 
olan günler dışında ilk kez 81 
İlde aynı anda sokağa çıkma 
yasağı uygulanıyor. 22 Mayıs 
2020 Saat 24:00 İle 26 Mayıs 
2020 Saat 24:00 arasında uy-
gulanacak 4 günlük sokağa 
çıkma yasağı bu gece başlı-
yor. Bu konudaki İçişleri Ba-
kanlığı’nın genelgesini duyu-
ran Giresun Valiliği, kısıtla-
manın günlük hayata etkisini 
en az düzeyde tutmak ama-
cıyla bazı önlemler alındığını 
belirtti.

Bu sürede güvenlik, sağ-

Ak Parti İl Başkanı Kenan 
Tatlı, Giresun Kalesi’ndeki çöp 
konteynırınaTürk Bayrağı asılma-
sı olayının siyasi rant için kulla-
nıldığını iddia etti. Tatlı, “art ni-
yetli olmayan ancak tamamen ca-
hilce, düşünülmeden yapılan bir 
girişimle Kale'de bulunan çöp 
konteynerlerının üzerine Türk 
bayrağının resmedilmesinin asla 
kabul edilecek bir tarafı yoktur” 
dedi. Devamı sayfa 2’de..

Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenli-
koğlu, görev döneminin 1.yılını Giresun Kale-
si’nden canlı yayın yaparak değerlendirdi. 
Şenlikoğlu, yaklaşık 1 saat süren programda 
halen yürüttükleri projelere ve hedeflerine 
de yer verdi.

“Sadece hizmet değil, geçmiş dönemdeki 
borçları da ödüyoruz. 42 milyonluk çek borcu 
ödedik.33 trilyon yatırım harcaması yaptık, 
90 milyon lira piyasa borcu ödedik” diye ko-
nuşan Başkan Şenlikoğlu, geçmiş dönemi de 
eleştirerek “10 yıl bu şehre hizmet yapılmadı. 
Biz bu açığı da kapatacağız” diye konuştu.

“Gönül Belediyeciliği” anlayışıyla görevini 
sürdürdüğünü ifade eden Şenlikoğlu “bu şe-
hirdeki herşey bize emanet”dedi.  2'de

Eynesil’de sır bir ölümle ha-
yatını kaybeden 11 yaşındaki 
Rabia Naz Vatan ve şüpheli 
çocuk ölümlerini araştırmak 
için kurulan TBMM komisyonu, 
7 aylık çalışmanın ardından ra-
porunu tamamladı. Ancak tas-
lağı basına sızan raporda, Naz’ın kesin ölüm nedenine 
ilişkin görüşlere yer verilmezken, intihar, düşme, trafik ka-
zası şüpheleri konusunda bilgiler bulunmaması da dikkat 
çekti.

Komisyonun kesin görüş belirteceği raporun Haziran 
ayında TBMM’ye sunulması bekleniyor.

Ulusal Fındık Konseyi Baş-
kanı Selahattin Arslantürk’ün 
“Türkiye’nin ürettiği fındık iç 
piyasa ve ihracata yetmiyor” 
açıklamaları ve üretimi artır-
ma çağrısı sonrasında konuya 
ilişkin bir değelendirmede Gi-
resun Ziraat Odası Başkanı 
Nurittin Karan’dan geldi. 
Karan, “ Türk fındık üreticisi-
ni İtalya, ABD, İspanya, Azer-
baycan ve Gürcistan fındığı 
ile tehdit edenler hiç korkma-

Giresun İli Umumi Hıfzıssıhha 
Meclisi, Vali Harun Sarıfakıoğulları 
başkanlığında yaptığı toplantıda, il 
dışından gelen çay üreticilerine iliş-
kin bir dizi kararlar aldı. Buna göre, 
üreticiler 14 gün boyunca bahçe, ev 
ve çay alım merkezleri dışında bir 
yere gidemeyecekler.

Ayrıca, Covid-19 sorgulaması kap-
samında çay üreticilerinden seyahat 
izin belgesi düzenlenenlerin ilimize 
geldiklerinde 30 gün boyunca bulun-
duklar yerde ikamet edecekler ve il 
dışına çıkamayacaklar.

Alınan kararlara uymayanlar hak-
kında yasal işlem yapılacağı bildirildi.

Tüm
halkımızın Ramazan

Bayramı’nı kutlar, gelecek
günler�n ülkem�ze sağlık,

mutluluk, bereket, huzur ve 
esenl�kler get�rmes�n� d�ler�z.

ÇAY ÜRETİCİLERİ ÜÇGENDE…
14 GÜN BAHÇ-EV- ALIM MERKEZLERİ DIŞINA ÇIKAMAYACAKLAR

4 GÜN SOKAĞA ÇIKAMAYACAĞIZ!
SALGIN ‘KISITLAMASI’ BU GECE BAŞLIYOR. İŞTE ÖNLEMLER…

lık, akaryakıt gibi hizmetler 
aksamadan yürütülecek. Ga-
zete-basın-yayın kuruluşları 
da görevlerlnin başında ola-
cak. 

Bunun için kurum kimlik-
lerinin yanı sıra Giresun Ga-
zeteciler Derneği’nin hazırla-
dığı özel tanıtım kartı da ge-
çerli olacak.

Yapılan açıklamada, bay-
ramın birinci günü anne, 
baba, eş, çocuk ve kardeşleri 
ile ihtiyaç halinde refakatçile-
ri, şehitlerimizin kabirlerini zi-
yaret edebilecek. 

Devamı 2’de

Vali Harun Sarıfakıoğulları, Giresun’da 16 gündür 
yeni Koronavirüs vakası görülmediğini belirerek,

müjdeyi ‘bayramda dikkat’ uyarısıyla verdi:

“SÜRECİN SONUNA YAKLAŞIYORUZ”
larımızın kurallara harfiyen uy-
ması yer almaktadır. Bu ne-
denle hem kişisel hijyenini 
tam anlamıyla sağlayan, sos-
yal izolasyona uyan hem de 
sosyal mesafe kurallarına ri-
ayet eden tüm vatandaşları-
mıza teşekkür etmek istiyo-
rum. Sağlık çalışanlarımıza, 
Vefa Sosyal Destek Grubu 
üyelerimize, belediye çalışan-
larımıza, kolluk birimlerimize, 
din görevlilerimize, Milli Eği-
tim görevlilerimize ve bütün 
çalışma arkadaşlarımıza te-
şekkür ediyorum. Giresun ola-
rak inşallah bu sürecin sonu-
na geldik. Allah’ın izniyle 
biraz daha gayret edelim ve 
sabredelim. Hep beraber bu 
hastalığı bertaraf edelim” 
açıklamalarında bulundu.

ŞENLİKOĞLU 1 YILINI KALE’DEN ANLATTI
Ziraat Odası Başkanı Nurittin Karan, ‘fındık üretimi 

yetersiz’ diyen Ulusal Fındık Konseyi Başkanı
Selahattin Arslantürk’e cevap verdi:

“Üret�c�n�n akıla �ht�yacı yok”

sın; Türk fındık üreticisi üret-
meye devam ediyor. Türk fın-
dığı dünyaya da yeter, ülke-
mize de yeter” dedi.

Karan “üreticiden ucuza 
alıp, dolar kuru üzerinden 
dünyaya satıp, üreticinin alın 
teri üzerinden para kazanma 
devri bitti. 

Artık üreticide kazanacak, 
ihracatçıda kazanacak”ifadesi-
ni kullandı.

Devamı sayfa 2’de..

TBMM’n�n Rab�a Naz raporu da ‘tartışmalı’…

ÇÖP KONTEYNIRINA ASILAN BAYRAK TARTIŞMASINA
AK PARTİ İL BAŞKANI KENAN TATLI DA KATILDI

TATLI: “SİYASİ RANT PEŞİNDE KOŞUYORLAR”
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Duyuruya göre, bu 
gece market, bakkal, 
manav, kasaplar ve kuru-
yemişçiler saat 23.00'a 
kadar, Cumartesi günü 
ise 10.00-17.00 saatleri ara-
sında faaliyet gösterebile-
cekler. Pazar, pazartesi ve 
salı günleri de aynı işlet-
meler, online satış yapa-
bilecekler.

Fırın ve unlu mamül, 
tatlı işlermeleri de 4 gün 
açık olacak. Vatandaşları-
mız (65 yaş ve üzeri ile 20 
yaş ve altında bulunanlar 
hariç olmak üzere) zorun-
lu ihtiyaçlarının karşılan-
ması ile sınırlı olmak ve 
araç kullanmamak şartıy-
la (engelli vatandaşları-
mız hariç) ikametlerine 
en yakın market, bakkal, 
manav, kasap ve kuruye-
mişçilere gidip gelebile-
cektir.

İlaç, tıbbi cihaz, tıbbi 

AK Parti Merkez İlçe Başkanı Mehmet Başer, yap-
tığı açıklamada, “Bizim bayrak ve vatan sevgimizi 
kimse sorgulayamaz” dedi ve “hiç bir kötü niyeti ol-
mayan ancak haddini aşarak yapılan Giresun Kale-
si’ndeki bayrak olayının sorumluları hakkında Bele-
diye Başkanımız Aytekin Şenlikoğlu tarafından 
idari soruşturma başlatılmıştır ve gereğinin yapıla-
cağından da kimsenin şüphesi yoktur” ifadesini kul-
landı.

Bazı kesimlerin bayrak üzerinden şov yaptığını 
ve Başkan Şenlikoğlu’nu yıpratmaya çalıştığını sa-
vunan Mehmet Başer, “birilerinin 10 yılda yapama-
dığını 1 yılda yapmıştır ve doğal olarak bunu haz-
medemeyenler vardır. Bu kesim böyle ucuz siyaset 
yaparak belediyeyi karalayabileceklerini zannet-
mektedir ancak nafiledir. Çünkü Giresun Belediyesi 
artık geçmiş karanlık günlerine bir sünger çekmiştir 
ve Belediye Başkanımız Aytekin Şenlikoğlu öncülü-
ğünde herkesin imrenerek, gurur duyarak izlediği, 
yapılan yatırımları ve hizmetleriyle ön plana çıkan 
güzide bir kurum haline gelmiştir, bundan sonra da 
aynı azim ve kararlılıkla yoluna devam edecektir” 
değerlendirmesini yaptı.

Konu hakkında yazılı 
bir açıklama yapan Ak 
Parti İl Başkanı Tatlı, Bele-
diye Başkanı Aytekin Şen-
likoğlu’nun olay sonra-
sında sorumlular hakkın-
da işlem yaptırdığını ha-
tırlattıktan sonra şunları 
söyledi: “Ancak gerek hü-
kümetimizin, gerekse Be-
lediyemizin bu süreç içe-
risinde başarıyla yaptığı 
bir çok çalışmayı gündem 
dışına tutarak olayı farklı 
mecralara taşımak iste-
yenlere şunları söylemek 
isterim: Aziz milletimizin 
hiçbir ferdinin, şehitleri-
mizin kanından rengini 
alan al bayrağımıza karşı 
yapılabilecek en ufak bir 
saygısızlığa tahammül 
göstermesi asla mümkün 
değildir. Bunun yanı sıra 
kapalı kapılar ardında 
terör örgütleriyle kirli pa-
zarlıklar içerisine girenle-
rin, şanlı bayrağımız üze-
rinden siyasi rant peşine 
düşmeleri de asla kabul 
edilebilir bir durum de-
ğildir. Çünkü bu aziz mil-
let vatanına, milletine, 
bayrağına kimlerin sahip 
çıkıp baş tacı ettiğini çok 
iyi bilmektedir. Ve yine 
bu aziz millet kimlerin va-

ŞENLİKOĞLU:BU ŞEHRE YALANCI
ÇIKMAYACAĞIZ...

1. Sayfadan devam
Giresun’un tarihi, kültürel özellik-

lerini ve turizm değerlerini anlatarak 
programa başlayan ve konuşmasını 
görüntü, görseller, fotoğraflarla des-
tekleyen Şenlikoğlu, “10 yıl bu şehre 
hizmet yapılmadı. Biz bu açığı da ka-
patacağız. Daha yaşanabilir, daha sos-
yal, daha cazibeli hale getirelim. 

Allah’ın verdiği bu güzelliği boz-
madan daha mutlu ve müreffeh bir 
şehir haline getirelim dedik. Şehrimiz 
mutlu insanlardan oluşsun istiyoruz” 
diye konuştu.

Ana merkez dışında şehrin doğu 
ve batısında da merkez oluşturmaya 
çalıştıklarını ifade eden Başkan Şenli-
koğlu, seçim sürecinde 1 yılı hazırlık, 
hizmetlerin ve projelerin mali, büro-

1. sayfadan devam
Nurittin Karan, yaptığı 

açıklamada “piyasada sat-
maya ürün kalmayınca üre-
tim çağrısı yapanlar, ürün 
çok olunca başka gazel oku-
mayacak”değerlendirmesi 
yaptı ve isim vermeden 
bazı firmaları şu sözlerle 
eleştirdi: “Geçtiğimiz yıl-
larda Gürcistan ve Azer-
baycan’da fındık bahçeleri 
kurarak, Türkiye fındık üre-
timindeki gücünü kaybedi-
yor algısı oluşturan bazı ke-
simlerin sinsi planları boşa 
çıktı. Üretim ve ihracat art-
sın üreticimizde, ihracatçı-
mızda, ülkemizde daha 
çok kazansın ama hep bana 
hep bana devri bi�i. Üreti-
ciden ucuza alıp, dolar 
kuru üzerinden dünyaya 
satıp, üreticinin alın teri 
üzerinden para kazanma 
devri bi�i. Artık üreticide 
kazanacak, ihracatçıda ka-
zanacak”.

Türk fındık üreticisinin 
ne kadar çok üretirse, o 
kadar güçlü olacağının altı-
nı çizen Karan şunları söy-
ledi:

“Ülke olarak koronavi-

BAZI İŞLETMELER AÇIK…

maske ve dezenfektan üre-
timi, nakliyesi ve satışına 
ilişkin faaliyetleri yürüten 

iş yerleri,kamu ve özel 
sağlık kurum ve kuruluş-
ları, eczaneler, veteriner 

klinikleri ve hayvan has-
taneleri,zorunlu kamu hiz-
metlerinin sürdürülmesi 

için gerekli kamu kurum 
ve kuruluşları ile işletme-
ler, Havalimanları, liman-
lar, sınır kapıları, güm-
rükler, karayolları, huzu-
revleri, yaşlı bakım evleri, 
rehabilitasyon merkezle-
ri, Acil Çağrı Merkezleri, 
AFAD Birimleri, Vefa Sos-
yal Destek Birimleri, Göç 
İdaresi de hizmet verme-
yi sürdürecek.

Gül, çay, meyve, hu-
bubat, kesme çiçek vb. bit-
kisel ürünlerin üretimi, su-
laması, işlenmesi, ilaçla-
ması, hasatı, pazarlanma-
sı ve nakliyesinde çalışan-
lar da 4 günlük sokağa 
çıkma kısıtlamasından 
muaf tutulacak.

Genelgede, kısıtlama 
süresince alınacak önlem-
ler ve kurallar belirtilerek, 
uyulmaması haline uygu-
lanacak cezalara da yer ve-
rildi.

BAŞER: “BAYRAK ÜZERİNDEN
ŞOV YAPIYORLAR”

ratik alt yapısını oluşturma, belediye-
ye kurumsal kimlik kazandırma ve 
personelle ilgili sıkıntıları giderme, 
mali tabloyu düzeltme olarak planla-
dıklarını belirterek “sözümüzün arka-
sında duralım, bu şehre yalancı çık-
mayalım diye çalışıyoruz” dedi.

Plajlar bölgesindeki işgali önle-
mekle işe başladıklarını anlatan ve 
“şehrin sadece binaya ihtiyacı yok, 
yaşam kalitesini artıracak sosyal alan-
lara da ihtiyacı var” diyen Aytekin 
Şenlikoğlu, daha sonra alt yapı, üst-
yapı çalışmalarını,asfaltlama, imar 
yolları, içme suyu, park bahçe, hay-
van barınağı, ağaçlandırma, yardım, 
kültür-sanat, spor hizmetlerini, şehi-
riçi girişi, dolgu alanları, sahil aydın-
latması, Giresun Kalesi, Doğu Park 
Projesi başta olmak üzere diğer proje-
lerini anlattı.

Kenan Tatlı: “K�mler�n vatana,
bayrağa �hanet ett�ğ�n� m�llet�m�z b�l�yor”

tanına, milletine, bayrağı-
na ihanet ettiğini de, terör 
örgütleriyle kimlerin el 
ele kol kola gezdiğini de 
çok iyi bilmektedir. O ne-
denledir ki, yaşanan 
üzücü hadise üzerinden 
siyasi rant peşinde koşan-
ların Belediyemizin mille-
te hizmet uğruna yapmış 
ve yapacak olduğu bunca 
güzel çalışmalarına gölge 
etmelerine müsade etme-
yeceğiz.”

KARAN: “FINDIKTA
HEP BANA DEVRİ BİTTİ”

rüs salgını ile ulusal bir mü-
cadele verdiğimiz bu sü-
reçte, fındık üreticisi daha 
fazla üretim ve kaliteli bir 
ürün için dün olduğu gibi 
bugünde elinden gelen ça-
bayı göstermektedir. Üre-
timle ilgili fındık üreticisi-
nin akla ihtiyacı yok. Üreti-
ciyi bahçeye çağırmakla 
üretim artmıyor. Doğru-
dur, fındık tarımında bah-
çelerin ve üretici kuşağının 
yaşlanmasından kaynaklı 
verim düşmekte ve artan 
tüketime karşılık rekolte ih-
tiyaca cevap vermemekte-
dir. Ama verim ve kalite 
masa başından üreticiye ve-
rimi artıralım demekle art-
mıyor. İlk önce tabana bir 
ineceksiniz. Üreticinin 
derdi nedir, üretim neden 
düşüyor. Üretici neden üre-
timden uzaklaşıyor. Bunla-
ra bir çözüm arayacaksınız 
ondan sonra üretim çağrısı 
yapacaksınız. Siz yinede içi-
nizi rahat tutun, tüm ala-
ver, daleveralara rağmen 
Türk fındık üreticisi ürete-
rek, ülke ekonomisine 
katkı sunmaya devam edi-
yor.”

Giresun’da balıkçılar 
av sezonunun bitmesinin 
ardından teknelerini li-
manlara çektiler. Teknele-
rini bakıma alan balıkçı-
lar yeni sezon hazırlıkla-
rına başladılar.

1 Eylül 2019 tarihin-
den başlayan av sezonu 
15 Nisan 2020 tarihinde 
sona erdi. Giresun’un Es-
piye ilçesinde Gülburnu 
Köyünde teknelerini li-
mana bağlayan balıkçılar, 
ağlarının tamirini ve tek-
nelerin bakımını yeni 
sezon öncesinde şimdi-
den hazırlamaya başladı-
lar. Büyük balıkçı tekne-
lerinin aksine küçük tek-
nelerle avlanan Gülburnu 
Köyü balıkçıları geçtiği-
miz sezonun kendileri açı-
sından verimli geçmedi-
ğini söylediler.

Yasak avcılığın kendi-
lerini etkilediğini belirten 
Gülburnu Su Ürünleri Ko-
operatif Başkanı Üzeyir 
Kıdıl “Geçtiğimiz sezon 
çok verimsiz geçti. Balık-
çıların durumu pek iç 
açıcı değil. Yasak avcılık-
tan dolayı bu sezon fazla 
balık alamadık. Şu anda 

G�resunlu balıkçılar gelecek av
sezonunun hazırlıklarına başladı

sadece yaptığımız kenar-
lara ağ kuruyoruz. İskor-
pit, ispari balığı ve arada 
bir bizim mezgit avına 
hamsi geliyor o kadar” 
şeklinde konuştu.

Sezonun palamut açı-
sından verimsiz geçitiğini 
belirten balıkçı Barbaros 
Kaya ise “Bu sene pala-
mut olmadı. Aynı şekilde 
kalkan balığı da olmadı. 
Aldığımız üç dört balık 
başka yok. Mezgit avına 
pek gitmiyoruz. Hamsi 
de üç ya da dört kilo olu-
yordu, bu sene başka da 
bir şey yok” dedi.

Denizlerde her sene 
durumun geriye gittiğini 
söyleyen balıkçı Hasan 
Saka ise “Geçtiğimiz se-
zonda büyük kayıkların 
beklentisi palamuttu. Pa-
lamutta bu sene olmadı. 
Hiç bir balıkçı umduğunu 

bulamadı. Şu anda ge-
lecek sezonun hazırlıkları 
yapılıyor. Balıkçılar geçen 
sezondaki gibi mağdur 
mu oluruz, yoksa deniz 
bize balık verir de kâra 
mı geçeriz, bir kazancı-
mız olur mu bunların he-
sabını yapıyor. Şimdiden 
yavaş yavaş gelecek sezo-
nun hazırlıkları başladı. 
Millet kayığının bakımını 
yapıyor, ağının bakımını 
yapıyor, boyasını yapıyor. 
Denizlerde durum her 
sene geriye gidiyor. Bizim 
buradaki balıkçıların 
avına yunus balıkları 
zarar veriyor. Yunus ba-
lıklarının sayıları çok 
fazla, avlanmaları yasak. 
Tabi onlar da hayatlarını 
idame ettirmek zorunda 
ama bizim avlarımıza 
zarar veriyorlar” diye ko-
nuştu.

1. sayfadan devam
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Pirazizli mahalle bak-
kalından örnek davra-
nış…Şeyhli mahallesinde 
bakkalı olan Cavit Turan, 
kendi imkanlarıyla baş-
lattığı “Bir öğrencide ben 
okutmak istiyorum”kam-
panyası için destek isti-
yor. Şu ana kadar kendi-
sinin de katkıda bulun-
masıyla oluşan bütçeyle 
25 öğrenciye ayda 125 TL 
burs vermenin alt yapısı-
nı oluşturdukları söyle-
yen Turan, “Hedefim kö-
yümün önemli bir yarası-
na merhem olmaktır.Bu 
etkinlik Piraziz ,Giresun 
ha�a Türkiye’nin her nok-
tasına örnek olup yayıla-
caktır.Şeyhli olarak biz 
her zaman her konuda bir 
bütün olduk kenetlen-
dik. Hep de başarılı 
olduk.Bütün meselemiz 
gücü olan herkesin gele-
ceğimiz olan çocuklarımı-
zın eğitimine katkı sunm-

Koronavirüs salgını ne-
deniyle kutlama progra-
mı iptal edilen ’Uluslara-
rası 43. Giresun Aksu Fes-
tivali ‘için Aksu Dere-
si'nin denize döküldüğü 
yerde sembolik kutlama 
yapıldı.

Burada, Giresun Valisi 
Harun Sarıfakıoğulları, 
Giresun Belediye Başkanı 
Aytekin Şenlikoğlu, Ak 
Parti Giresun Milletvekili 
Kadir Aydın ve İl Sağlık 

Giresun Valisi Harun Sarıfakıogul-
ları, Giresun Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Hasan Çakırmelikoglu’nu zi-
yaret e�i. Covid-19 salgın süreci ve alı-
nan tedbirlerin değerlendirilmesinin 
yapıldığı ziyarette, Giresun Valisi Sarı-
fakıoğulları, işdünyasının genel duru-
mu hakkında bilgiler aldı.

Giresun Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Çakırmelikoğlu, ziyaret sıra-

4 BİN YILLIK AKSU GELENEĞİNE KORONAVİRÜS ENGELİ

Müdürü Ahmet Bal, deni-
ze taş atma, sacayaktan 
geçerek dilek tuttular ve 
böylece festivalin 4 bin yıl 
öncesinden günümüze 
gelen törelerini yerine ge-
tirdiler.

Giresun Valisi Harun 
Sarıfakıoğulları tuttuğu 
dileğini “geleneklerimizi 
yaşatmak için buradayız. 
Sembolik bir kutlama için 
ritüelleri yerine getirdik. 
İnşallah en kısa sürede bu 

salgını atlatırız. Temenni-
miz gelecek yıllarda daha 
coşkulu bir şekilde bu fes-
tivali kutlarız“diye açıkla-
dı.

ŞENLİKOĞLU: 
"AMACIMIZ ŞEHRİN
DAHA YAŞANABİLİR

HALE GELMESİ”
Başkan Aytekin Şenli-

koğlu ise, basın mensup-
larının hangi dileği tuttu-
ğunu sorması üzerine; 
‘’Bizim de şehrimize ait 

güzel dileklerimiz var. 
Şehrimizin daha yaşana-
bilir bir hale gelmesi için 
tüm gayretimizle çalışıyo-

ruz. Daha güzel şeylerle 
halkımızın karşısına çık-
mak istiyoruz. ’’dedi.

Şenlikoğlu, koronavi-

rüs sürecinin bir an önce 
hasarsız şekilde bitmesini 
arzu ettiklerini de belirte-
rek; ‘’Rabbim’in bizi daha 

güzel daha coşkulu kutla-
nan Mayıs Yedisi Şenlik-
lerine kavuşturmasını di-
liyoruz. ’’dedi.

Küçükköy Mahallesi’nde bulunan te-
siste yol çalışmaları için alt ve üstyapı iş-
lerinde kullanılmak üzere kum ve çakıl 
üretimi yapılıyor. Günlük 110 metreküp 
malzemenin üretildiği tesiste kırma kum 
(0-7), ince çakıl (7-15) ve kalın çakıl (15-
30) türü malzemelerin üretimi gerçekleş-
tiriliyor.

Konkasör tesisini ziyaret eden Beledi-
ye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu çalışmalar 
hakkında bilgi alıp çalışan personele ko-
laylıklar diledi. Başkan Şenlikoğlu, tesi-

KÖY ÇOCUKLARININ EĞİTİMİ
İÇİN BURS KAMPANYASI BAŞLATTI

sı için bir tuğla koy-
masıdır”dedi.

Cavit Turan’ın eğitim 
için başlattığı kampanyası 
için bilgi almak isteyenler 
0 535 236 56 78 numaralı 
telefonu arayabilecekler.

“25 ÖĞRENCİNİN
BURSU HAZIR”

Pandemi sürecinde Biz 
Bize Yeteriz Kampanyası 
gibi çeşitli kuruluşların 
kampanyalar düzenledi-
ğini ancak bunların hepsi-
nin maddi yardım yap-
maya yönelik olduğunu, 
eğitimle ilgili bir ilki ya-
pacaklarını ifade eden 
Cavit Turan, “bu pande-
mi sürecinde öğrenciye 
burs vermek isteyen bir-
çok hayırseverler ile ger-
çek anlamda çok ihtiyacı 
olan öğrencilerle bir çok 
kez karşılaştım.Çaresizli-
ği gören biri olarak du-
yarsız davranamazdım. 
Sorumluluğum olduğunu 
düşünerek, köyümüzde 
burs verecek bir çok ki-
şiyle görüştüm; sağolsun-
lar hepsi de tam destek 
verdiler. Yaptığım araştır-
mada şu an 25 öğrenciye 
burs verilebilecek ortam 
hazır. 

Hem köyde yaşayan 
ailelerin problemlerine 
sık sık tanıklık eden, 
hemde 5 çocuğun eğitim-
deki zorlukları yaşayan 
biri olarak bu kampanya-
ya destek istiyorum. 
Benim görevim sadece 
burs alacakla burs ve-

recek kişiyi buluşturmak. 
İletişim için bana telefon-
la ulaşmanız yeterli” 
dedi.

Şeyhli’nin dünya eği-
tim devi BUEK Başkanı 
Enver Yücel’in yöresi ol-
duğunu ifade eden Turan, 
“Onun”benim köyümde 
eğitimsiz insan kalmaya-
cak” söylemi ,insanları-
mızı ayırt etmeden hepsi-
ne dokunması,yıllarca bi-
rebir yakından ilgilenme-
si tüm çocukların nitelikli 
eğitim almasına neden ol-
muştur.

Ülkemizde Enver Yü-
cellerin çoğalmasını umut 
ediyorum. Benim de 5 ço-
cuğuma önemli destekleri 
oldu. Kendisine minnetta-

rım.Hekim Holding Baş-
kanı sayın Öner Hekim 
de köyümüze katkı ve 
desteğini hiç bir zaman 
esirgememiştir.kendisine 
sonsuz teşekkürlerimi su-
nuyorum. Ayrıca önemli 
noktalarda bulunan iş in-
sanlarımızın ve bürokrat-
larımızın da her konuda 
önemli desteklerini gör-
dük” diye konuştu.

Cavit Turan,”şahsen 
ben ve çalışan 2 çocu-
ğumla bu kampanyaya 
maddi olarak bizzat katı-
lacağız. Köy olarak biz 
bize yeterli olacağız ve bu 
sayıyı daha yukarıya çı-
karacağız” dedi ve kam-
panyaya katılım çağrısı 
yaptı.

KONKESÖR TESİSİ
3 MİLYONLUK
MALZEME ÜRETTİ
Giresun Belediyesi Fen İşleri
Müdürlüğüne bağlı konkasör
tesisleri, yılda yaklaşık 3 milyon TL
değerinde malzeme üretiyor.

sin tam kapasiteyle çalıştığını belirte-
rek çalışmalarda kullandıkları malze-
meleri belediyenin üretmesini her 
geçen gün artıracaklarını söyledi.

Ziyarete Belediye Başkan Yardım-
cısı Şerafettin Vurgun ve Fen İşleri 
Müdürü Ergun Altıyaprak ta katıldı.

TSO Başkanı Hasan Çakırmel�koğlu, Pandem� sürec�n� özetled�:

“EN ÇOK HİZMET SEKTÖRÜ ETKİLENDİ”

sında Vali’ye bilgiler sundu. 
Çakırmelikoğlu,bir çok sektörün 

pandemi sürecinden olumsuz etkilen-
diğini ifade ederek, hizmet sektörünün 
en çok sorun yaşayan iş kolu olduğunu 
söyledi. TSO Başkanı Çakırmelikoğlu, 
cafe, restorant ve otel gibi işletmelerin 
yanı sıra diğer sektörlerden gelen istek 
ve talepleri de Vali Sarıfakıoğulları’na 
iletti.

AK Parti Giresun Milletvekili 
Sabri Öztürk, bugüne kadar açtı-
ğı sergilerde en çok ilgi gören re-
simlerini kitaplaştırdı.

AK Parti Giresun Milletvekili 
ve aynı zamanda avukat ve res-
sam olan Sabri Öztürk, iş haya-
tından bulduğu boş zamanların-
da yaptığı resimleri “İş ile Düş 
Arasında” isimli kitabında bir 
araya getirdi.

Bugüne kadar Ankara ve 
İstanbul’daki resim sergilerinde 
en çok ilgi gören resimlerini “İş 
ile Düş Arasında” isimli kitabın-
da bir araya getiren Öztürk, “Bir 
siyasetçi olarak ilimizin her alan-
da yatırımlarına yönelik çalışma-
larımızı sürdürürken, sanatçı yö-
nümüzle de tanıtımına katkı sağ-
lamaya çalışıyoruz. İlimizin 
doğal ve kültürel güzelliklerinin 
tanıtımına ihtiyacı olduğunu her 
platformda görüyoruz. Bu an-
lamda eksikliğimizi gidermenin 
birçok yolu vardır ve sanatta bun-
lardan biridir. Siyasetçi ve avu-
kat kimliğimizin yanı sıra resim 
yapmaya olan ilgimiz nedeniyle 
de çalışmalar yapıyoruz. Bugüne 
kadar yaptığım ve sergisini açtı-
ğım resimlerden oluşan eserleri 
kitaplaştırdık. Bu resim kitabını 
da kütüphaneler başta olmak 
üzere, bakanlarımıza, milletve-
killerimize, iş ve sanat dünyasın-
dan birçok kişiye ulaştırdık ve 
ulaştırmaya da devam ediyoruz” 
dedi.

MİLLETVEKİLİ ÖZTÜRK,
RESİMLERİNİ KİTAPLAŞTIRDI

CHP Giresun Millet-
vekili Necati Tığlı, açık-
lanan yaş çay fiyatını 
olumlu bulduklarını be-
lirtirken, sezonun daha 
ilk gününde uygulanan 
dönüm başı 50 kilog-
ramlık kotayı eleştirdi.

Tığlı beraberinde bu-
lunan CHP Giresun İl Başkanı Fikri 
Bilge ve partilileriyle çay üreticisinin 
sorunlarını yerinde görmek için Ey-
nesil ilçesine geldi. İlçeye Bağlı Al-
tınlı mahallesinde çay üreticileriyle 
bir araya gelip sorunlarını dinleyen 
Milletvekili Tığlı, çay bahçesine 
girip makasla çay topladı. 2020 yaş 
çay sezonunun Karadeniz bölge in-
sanına ve tüm üreticilere hayırlı ol-
masını dileyen Milletvekili Tığlı, 
açıklanan ÇAYKUR fiyatları ile ilgili 

MİLLETVEKİLİ TIĞLI, ÇAY FİYATLARINI
YETERLİ, KOTAYI EKSİK BULDU

daha önce olumlu görüş 
bildirdiklerini hatırlattı.

Milletvekili Tığlı “Bu 
gün Eynesil ilçemize gel-
diğimizde üreticilerimi-
zi ve vatandaşlarımızı 
ne yazık ki çok sıkıntılı 
gördük. 2020 yaş çay 
sezon başlar başlamaz, 

hemen birinci günde dönüm başı 50 
kg çay kotası uygulaması üreticiyi 
çok zor durumda bıraktı. CHP Mil-
letvekilleri ve kadrosu olarak her 
zaman üreticinin yanında olmaya 
devam edeceğiz. 

Biz üreticimizi özel sektörün 
eline düşürmek istenmiyoruz. Dev-
letimizin bu yönde istikrarlı bir poli-
tikası olsun, mağduriyetler gideril-
sin ve üreticimiz özel sektörün eline 
düşmesin istiyoruz” dedi.
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PROMOSYON

Giresun Güncel Gazetecilik Matbaacılık Reklam Hiz. San. ve Tic. Ltd. Şti.
Hacı Miktad Mah. Alpaslan  Cad. No:31/ GİRESUN

İlk bayram gazetemizi çıkarıyoruz. 
Tatlı bir heyecan içindeyiz. Çünkü bu sayı-
mızın bir başka önemi de ilk defa haberleri-
mizle birlikte sizlere, kişi ve kuruluşların 
bayram mesajlarını da ulaştırıyoruz.

Sayfalarımızı tercih ettikleri için sağol-
sunlar.

Bir gazetenin obejektifliğinin, özgür-
lük ve bağımsızlığının teminatı elbette 
abone, reklam ve mesajlarla ekonomik kay-
naklarını güçlendirmektir.

Ben bir darbenin ertesinde doğmuş, muhtırada büyümüş, en son 
darbede de gençliğini yaşamış birisiyim.

Şans işte Türkiye’nin çalkantılı yıllarına denk geldik!..
Olsun kaderde bu varmış.
11 Eylül’ü 12 Eylül’e bağlayan gece tank sesi, uygun adımlarla ge-

ceyi yırtan postal rap rapları ve haki renkli Reoların Sokakbaşı’na gir-
mesiyle uyanmıştık.

Sonraki gün sokağa çıkma yasağı uygulandı.
Sonraki günler kabus gibi geçti, acı ve uzun süre giderilmeyecek 

izler bıraktı hayatlarımızda. Silindir gibi geçti Kenan Evren cuntası ül-
kemizin, halkımızın üstünden.

Sokağa çıkma yasağı ilanını duyunca aklıma 40 yıl önce geldi. O 
gün gazete dağıtmıştık mahallede. 40 yıl sonra ise, gazeteci olarak bir 
sokağa çıkma yasağı daha yaşıyoruz. Bu sefer gazetemiz için haber ha-
zırlamak için sokakta olacağız.

Bir garip tarih tekerrürü.
Sokağa çıkma yasaklarının ise sadece adı benziyor. 40 yıl önceki 

acılar getirdi, yarın ki gelecek güzel günlerin miladı olacak, inanıyo-
rum. Halkımız sağlıklı mutlu günlere ulaşacak.

Bu ‘yasak’ ya da kısıtlama çok yerinde ve zamanında. Bu sürecin 
iyiye doğru evrilmesini sağlayacak umuyorum.

Ben bu yasakla birlikte okulların tatil edilerek çocuklarımızın ko-
runacak olmasına da çok sevindim.

İnşallah şu iç ve özellikle de şu dış uçak seferleri ve şehirlerarası 
toplu ulaşımda başlatılmaz da virüs hortlamaz.

40 YIL SONRA GELEN
SOKAĞA ÇIKMA YASAĞI

TRT Haber’deki o görüntü hoş değildi. 
Devletin televizyonunda devletin kuruluş gü-
nünün başka günlerle karıştırılması hiç hoş 
değil. Cumhuriyetle, Atatürk’le hatta bizim 
kahramanımız Osman Ağa’yla sorunu olan, 
son olarak da terör örgütünün aranan lideriy-
le söyleşi yapan bu kurumun tabiri caizse 
yayın suçu dosyası kabarık.

Ama bu son olayın tamamen bir reji ha-
tası olduğunu düşünüyorum.Sorumlullarının 
da ortaya çıkarılmasını bekliyorum. Bizim 
alınterimizden, emeğimizden kesilen paralar-
la yayın yapan bir devlet kuruluşunda, hata 
yapmayacak idari-teknik personel çalış-
tırılmalıdır.

Ancak…
O görüntüler üzerinden tanıdığım, bildi-

ğim, Cumhuriyete bağlılığından asla şüphe 
duymadığım akademisyen gazeteci-sunucu ar-
kadaşımız Oya Eren’in görüntüleriyle linç 
kampanyası yürütülmesini yadırgadığımı 
ifade ediyorum.

Bu da bir kadına yönelik şiddettir.

TRT’NİN YAPTIĞI VE OYA EREN

Giresun Kalesi’nde Osman Ağa’nın kabri-
ne yakın bir yerdeki çöp kutusuna Türk bayra-
ğına benzer asılan bayrak mevzusu önemli. 
Bunun da tamamen sorumsuz düşüncesizlik-
le, sonucunun nereye varacağı bilinmeden ya-
pıldığı, açıklamalardan anlaşılıyor. Başkan Ay-
tekin Şenlikoğlu da zaten duyarlı davrandı. So-
ruşturmanın sonucunu bekleyeceğiz…

Bundan hemen sonra basın bürosunun 
bir sosyal medya paylaşımında 19 Mayıs’ı 23 
Nisanla karıştırması, işin tuzu biberi oldu.

Oradaki arkadaşları tanıyorum, birlikte 
çalışıyoruz. Kasıt, art niyet veya diğer kötü 
duygu ve düşüncelerle bunun yapılmadığını 
ve sadece bir yanlışlık olduğunu biliyorum.

Ortalığı ayağa kaldıracak kampanyalar 
yürütecek kadar abartılmasını, siyasi malzeme 
yapılmasını bunun üzerinden belediyeye ‘vu-
rulmasını’ anlamıyorum.

Özellikle koca CHP’nin eleştirilecek 
bunca şey, politika uygulama, icraat durur-
ken, sırf bir emekçinin yanlışlığı üzerinden 
‘muhalef politikası’ kurması, çok garip.

Mal bulmuş mağribi gibi…

GİRESUN’DAKİ ‘OLAY’…

Salgın Türkiye’de düşüyor. Vaka sa-
yısı 1000’lerde, iyileşen hasta sayısı ar-
tıyor, ölüm oranları 20’ler düzeyine 
indi.

Giresun Valisi Sayın Harun Sarıfa-
kıoğulları da ilimiz için sevindirici habe-
ri verdi. Giresun’da 16 günde sadece 
iki vaka tespit edilmiş. Bunda herkesin, 
en başta sağlıkçıların payı var ama 
özellikle uyarılara dikkat edenleri kutla-
mak gerekir.

Aynen devam edelim…
Bu olumlu tablonun değişmemesi 

için yapacağımız şeyler çok kolay. Sos-
yal mesafe, temizlik, hijyen ve maske 
takma. Eğer bunları yapmayan varsa, ci-
nayete teşebbüse hazır birisi gibi gö-
rülmeli ve uyarılmalıdır.

Özellikle hafta sonu ve önümüz-
deki hafta çok önemli…

GİRESUN VİRÜSÜ YENDİ AMA…

İLK BAYRAM… Ama bununla birlikte istediğimiz bir 
başka şey de varlığımızı sürdürmemizi iste-
yenlerin manevi hislerini de yanımızda his-
setmek.

Her iki okur tipimizi de bu süreçte 
ayırmadan kalbimizin bir tarafına yazdık.

Hep birlikte bir GÜNCEL yaratıp tari-
he bırakacağız.

Bu duygularla okurlarımızın, bütün hal-
kımızın Ramazan Bayramı’nı kutluyoruz. 
İnşallah hep birlikte güzel,mutlu, sağlıklı 
günlere, esenliğe ulaşalım.

Haftaya görüşmek üzere sevgi ve say-
gılar…



Sayfa6
GİRESUN www.g�resunguncel.com.trDoğru haber, güçlü yorum...

22.05.2020

Piraziz Balıkçısı ailesi 
olarak hemşehrilerimizin 
Ramazan Bayramlarını 
kutlar iyi bayramlar dileriz.

Adres:Maden mahalles� Atatürk caddes� no:41 P�raz�z/G�resun
Tel: 0454 361 38 28

Cengiz-Doğukan Arslan
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Prof. Dr. Kültiğin 
ÇAVUŞOĞLU

(Giresun Üniversitesi)

SAĞLIK

Biyoloji Bölümü Genetik 
ve Moleküler Biyoloji ABD)

Devletimizin, bilim kuru-
lunun önerileri doğrultusunda 
yeni normale geçişte birçok 

sektör için kademe kademe hayata geçirdiği 
normalleşme planını desteklediğimi fakat ül-
kemizin 2020 yılı için dış turizm faaliyetlerine 
açılması fikrine sıcak bakmadığımı, bunun 
2020 Mart ayından beri milletçe verdiğimiz 
mücadeleyi sekteye uğratacağını ve salgın ris-
kini tekrar tetikleyeceğini düşünmekteyim. Bu 
bağlamda, üzülerek belirtmek isterim ki en 
iyimser düşünce 1 Ocak 2021 tarihine kadar 
ülkemizin dış uçuşlara dolayısı ile turizme ka-
patılması olacaktır.

Zira Virüs pandemisinin görüldüğü ülkele-

rin hiç birinde vaka sayılarının tamamen sıfırlanmadığı ve ül-
kemizde dahil tüm ülkelerde hayalet taşıyıcılar dediğimiz ki-
şilerin toplumda dolaşmaya devam ettikleri düşünüldüğün-
de ülkemizi dış turizm faaliyetlerine açmak iyi bir fikir gibi 
görünmemektedir. Kaldı ki, 2019 yılı verileri dikkate alındı-
ğında ülkemize en fazla turist gönderen ülkelerin Rusya, Al-
manya ve İngiltere olduğu ve pandeminin bu ülkelerdeki 
seyrinin de oldukça şiddetli olduğu dikkate alındığında, bu 
yönde verilecek bir kararın ne kadar yanlış olacağı aşikardır.

Örneğin Almanya’dan ülkemize gelecek turistleri taşıyan 
550 kişilik bir uçakta tüm yolcular uçağa alınırken, ateş öl-
çümü yapılıp, hatta Kovid-19 testine tabi tutulsa bile, haya-
let taşıyıcılar belirti vermediklerinden ateş ölçümü ile tespit 
edilemeyecek, yapılan Kovid-19 testi bile en erken uçak Tür-
kiye’ye indiğinde sonuç vereceğinden, hayalet taşıyıcı dedi-
ğimiz bu kişi ler yolculuk sırasında herkese bu virüsü yay-
mış olacaklardır. 

Şayet bu hayalet kişiyi test sonucunun pozitif olmasına 
göre Türkiye’ye indiğinde hava alanında hemen izolasyona 
alınsa bile, ülkemize bir haftalık tatile gelen diğer yolcuların 
tamamını 14 gün karantinaya almak mantıklı olmayacağın-
dan iş işten geçmiş olacaktır. Bu nedenle, bilimsel gerçekler 
ışığında değerlendirildiğinde, 2020 yılı için atılacak en iyi 
adım, turizm sektöründe riskleri nispeten daha az olan yerli 
turiste yönelmek olacaktır.

Diğer bir husus ise lokantalar, hava yolu ve otobüs şir-
ketlerini faaliyete geçirken burada çalışan örneğin servis ele-
manları dediğimiz garson, hostes ve muavinlerin mutlaka 
Kovid-19 testine tabi tutulmaları, testleri negatif olduğu an-
laşılanların çalışmalarına izin verilmesi ve bu testlerin en 
azından hafta da bir kez tekrar edilmesi gerekmektedir. 
Aksi takdirde bu kişiler Kovid-19 bakımından pozitif olmala-
rı durumunda, hastalık yayma potansiyeli oldukça yüksek 
olacak kişilerdir. Bunun en canlı örneğini berberler konusun-
da yaşandı. Testte tabi tutulmadan iş başı yapan bazı ber-
berlerde Kovid-19 vakaları ortaya çıktı ve sonrasında hem 
kendileri hem de müşterileri karantinaya alınmak zorunda 
kaldılar.

Son olarakta, bugün itibariyle 26 ilimizde alınan maske-
siz sokağa çıkmaya yasak getiren kuralın acilen 81 ilimizin 
tamamı için alınması gerekmektedir. Zira maske belirti gös-
termeyen hayalet taşıyıcı dediğimiz kişilerin virüsü yayma 
riskini nispeten azaltmış olacaktır. Ayrıca yeri gelmişken be-
lirtmek isterim ki, maske ile spor yapmak özellikle de koş-
mak akciğer sönmesine vb. akciğer hastalıklarına neden ola-
bilmektedir. Bunun en yakın örneğini Çin’in Vuhan kentinde 
maske ile koşan bir adamda basına yansıyan şekliyle akci-
ğer patlaması olayı ile gördük.

Sonuç olarak, yeni normale geçişte aceleci davranma-
mak, bilim ne öneriyorsa ona uymak gerekmektedir.

YENİ NORMALE GEÇİŞTE ACELECİ
DVARNMAMAK!

Giresun Halk Eğitimi Merkezi Mü-
dürlüğünün Türk Sanat Müziği Korosu-
nu çalıştıran bestekar sanatçı Cihan 
Unat, virüs salgını nedeniyle koro çalış-
malarına görüntülü telefonlar vasıtasıy-
la evlerde de devam ederek Giresun’da 
bir ilki gerçekleştirdi.

İstanbul TRT Saz sanatçıları ile Gire-
sun’da birçok konserlere imza atan Unat 
bu defa da koro üyelerinden, Teoman 
Alpay’ın Hicaz makamında bestelediği 
“Nasıl geçti habersiz o güzelim yılları” 
adlı şarkıyı okuyarak kaydı whatsapp 
grubuna atmalarını istedi.

Koro katılımcılarının kendi telefonla-
rı ile evde kayıt ettikleri icraları birleştirilerek orta-
ya güzel bir koro çalışması çıktı. Unat “Bu kasvetli 
günlerde herkese moral vermek için böyle bir çalış-
ma planladım ve sonunda da bir hayli başarılı oldu-

Türk Sanat Müziği korosu çalışmalarını
telekonferansla sürdürüyor

ğunu sanıyorum. Emek veren herkesi kutlarım. Daha 
başka projelerimde var onları da inşallah önümüzde-
ki günlerde işleme koyacağım. Hayatlarını ortaya ko-
yarak müthiş bir performans gösteren tüm sağlık ça-
lışanlarımıza bir armağanımızdır” dedi.Yeni dönemin “On parmağında on 

marifet” oyuncularından Raif Akyüz, 
koronavirüs günlerinde de boş durma-
dı. Aynı zamanda profesyonel Muay 
Thai ve Kickbox sporcusu olan Akyüz, 
evinde bol bol spor yaparak yeni döne-
me hazırlanıyor. 

27 yaşındaki genç oyunca halen Bey-
kent Üniversitesi Konseravutarı Tiyatro 
Oyunculuk Bölümü‘nde öğrenim gö-
rürken bir taraftan da İstanbul Büyük 
Şehir Belediyesi Şehir Tiyatroları‘nda 
ve Muhsin Ertuğrul Sahnesi Efekt Tasa-
rım Birimi‘nde çalışıyor.

Semiha Berksoy Sanat Akademi-
si’nde tiyatro oyunculuk eğitimine katı-
lan Akyüz, Oyuncu Meltem Cum-
bul’dan da Eric Morris Oyunculuk Eği-
timi aldı. 

Kurtuluş filmi ile Tarık Akan’ın bir-
çok filminde rol alan eski sinema oyun-
cusu Ahmet Akyüz’ün de oğlu olan 
Raif Akyüz şimdiye kadar TRT Kam-
püs Magazin programının yanı sıra Ha-
yatımın Aşkı, Bana Sevmeyi Anlat ve 
Hangimiz Sevmedik dizisinde rol aldı. 
Tek kişilik gösteriler de düzenleyen 
Akyüz, Genç ve Adam’ın ardından şim-
dilerde ikinci kısa filmine hazırlanıyor.

Yıllarca profesyonel düzeyde spor 
yaptığını belirten Akyüz, bunun tam 
bir disiplin gerektiren sanat hayatını da 
kolaylaştırdığına dikkat çekiyor. 

Genç oyuncu karant�nayı boş geçm�yor

Giresunlu oyuncu ve profesyonel sporcu Raif Akyüz, evde kalmak 
zorunda olduğu günleri senaryo ve spor ile değerlendiriyor.

Akyüz, “Hem spor hem oyunculuk dü-
zenli uyku ve sağlıklı bir beden istiyor. 
Birbirini destekleyen iki alanda yürü-
mekten mutluyum” diyor.

İşte Akyüz’ün spor ve oyunculuk geç-
mişi

2013 – Namık Kemal Üniversitesi- En 
İyi Sporcu, Yılın Sporcusu

2014 – Namık Kemal Üniversitesi- En 
İyi Sporcu, Boks ve Muay Thai Sporla-
rında Başarı Belgesi

Rol aldığı tiyatro oyunları :
– Raif Akyüz Stand – Up Show : (Ka-

dıköy Kılçık Tiyatro, Yeşilçam Kahve Evi 
vb. birçok özel tiyatroda oynadı .)

2018 -2019 – Evlilik Düeti Oyunu : 
Ahmet Vefik Paşa – Mehmet Akif Ersoy 
Kültür Merkezi , Tuzla İdris Güllüce Kül-
tür Merkezi , Hoca Ahmet Yesevi Kültür 
Merkezi ve birçok kültür merkezinde 
İzleyici ile buluştu .

Filmleri ve Dizileri :
2018 – Genç ve Adam (Genç) (Kısa 

Film)
2017 – Hangimiz Sevmedik (Konuk 

Oyuncu -Mahalleli) (Tv Dizisi)
2016 – Bana Sevmeyi Anlat (Tv Dizi-

si)
2016 – Hayatımın Aşkı (Tv Dizisi)
2015 – 5n1kasia (Cemil – Gazeteci) 

(bağımsız film)
2011 – Kampüs Magazin Programı 

(Trt)

Giresun’un Alucra ilçesinde bir hayırsever va-
tandaş tarafından 25 kişinin toplamda 40 bin li-
ralık bakkal borcu ödendi.

Türkiye’nin çeşitli illerinde mahalle bakkal-
larına giderek veresiye hesaplarını ödeyen gi-
zemli yardımsever kişiler bu defa Alucra ilçesinde ortaya çıktı.

Alucra'da isminin açıklanmasını istemeyen gizemli hayırsever-
ler, iki farklı esnafa girerek ödeme zorluğu çeken kişilerin borçları-
nı ödeyerek veresiye defterini satın aldılar.

İlçede esnaflık yapan Doğan Bingöl, “İsminin açıklanmasını is-
temeyen bir hayırsever gelerek ödeme zorluğu çeken müşterileri-
min kim olduklarını öğrenerek uzun zaman borçlarını ödeyeme-
yenlerin borçlarını toplayıp ödemek istediğini söyledi ödedi ve 
gi�i. Benim gibi diğer esnaf arkadaşlara da giderek onların müşte-
rilerinin de borçlarını ödemiş. Toplamda 25 kişinin yaklaşık 40 bin 
lira gibi borcu silinmiş oldu“ bilgisini verdi.

G�zeml� hayırsever veres�ye defter�n� satın aldı
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Bayramınızı kutlar,
sağlık ve esenlikler dileriz...

Yed� kıtanın  görünmez b�r düşmanla mücadele ett�ğ� 
bugünlerde �drak edeceğ�m�z  Ramazan Bayramının 

sevg� , hoşgörü ve  sağlıkla,  her türlü husumet�, 
kötülüğü  yok etmeye ves�le olması d�leğ�yle, tüm 

hemşehr�ler�m�z�n bayramını kutlar en der�n saygı ve 
sevg�ler�m� sunarız.

G�resun Ün�vers�tes�
Kareden�z Stratej�k Araştırma

Ve Uygulama Merkez�
(KARASAM)

Büyüklük ve enerji ba-
kımından Karadeniz'de 
ilk olma özelliğini taşıyan 
güneş enerji santrali Gire-
sun'un Alucra ilçesinde 
kurulmaya başladı.

Alucralı iş adamı Mah-
mut Gündüz tarafından 
hayata geçirilecek santra-
lin 2 megawa� kapasitede 
olacağı ve yıllık 3 milyon 
kw/h'in üzerinde bir üre-
tim gerçekleştirileceği kay-
dedildi.

Yaklaşık üç yıldır üze-
rinde çalıştıkları projenin 
nihayet yapım aşamasına 
geçildiğini ifade eden iş 
adamı Mehmet Gündüz, 
“Proje Karadeniz Bölge-
si’ndeki ilk tesis olması 
bizi de çok heyecanlandı-
rıyor. 2017 yılından beri-
dir büyük bir çaba içeri-
sindeyiz. Bu santralin ha-
yata geçmesiyle ülkemize 
yıllık 500 bin dolardan 

Karaden�z’�n �lk ve tek güneş
enerj� s�stem� �ç�n kurulum başladı

fazla döviz kazancı sağla-
nacaktır. 2 megawa� ka-
pasitede olacak santralde 
yıllık 3 milyon kw/h'in 
üzerinde bir üretim ger-
çekleştirmiş olacağız. Bu 
sayede ülkemizin en 
önemli giderlerinden biri 
olan enerji ithalatını 
kendi çapımızda azaltıl-
masına katkı sağlayaca-
ğız” diye konuştu.

Projelerinin Giresun 
için çok önemli bir yatı-
rım olduğunu ifade eden 
Mahmut Gündüz, “Yakla-
şık 2.5 milyon dolarlık bir 
yatırımı ilçemize gerçek-
leştiriyoruz. 3 yıllık eme-

ğimizin nihayet sonuna 
yaklaşmaktayız. Güneş-
ten elektrik üretimi ülke-
miz için çok yeni bir konu 
olmasına rağmen Aluc-
ra'da bunu başarmamız 
gurur verici. Bizim başarı-
mız Alucra'nın, Gire-
sun'un, Türkiye'nin başa-
rısıdır.  Temmuz ayı gibi 
enerji üretmeye başlama-
yı hedefliyoruz ve yıl so-
nuna kadar güneş santra-
linin tam kapasite hizmet-
le devam edecektir. Aynı 
zamanda bu santral ilçede 
hem istihdam, hem de 
ekonomik gelir sağlaya-
caktır” dedi.
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Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) Sağlık Kurulu, yeni 
tip koronavirüs (Covid-19) salgını nedeniyle ara verilen 
Süper Lig ve TFF 1. Lig müsabakalarının tamamlanmasına 
yönelik hazırlanan "Futbola Dönüş Öneri Protokolü"ne iliş-
kin, kulüplerin takım doktorlarıyla video konferans yönte-
miyle bilgilendirme toplantısı düzenleyecek.

TFF'nin internet sitesinde yer alan açıklamaya göre, TFF 
Sağlık Kurulu Başkanı Prof. Dr. Ömer Taşer tarafından Cu-
martesi günü saat 11.00'de Süper Lig takım doktorları, 30 
Mayıs Cumartesi günü saat 11.00'de TFF 1. Lig takım dok-
torları ile gerçekleştirilecek toplantılarda, öneri protokolün-
de yer alan düzenlemeler hakkında bilgilendirme yapılacak.

Giresunspor’un teknik 
adamı Hakan Kutlu, 19 Hazi-
ran’da başlayacak lig öncesin-
de hazırlık maçı yapmayı çok 
istediklerini dile getirdi.

Kulüplerin uzun bir süre-
dir takım idmanı yapmadığını 
kaydeden Hakan Hoca; “Ha-
zırlıklarımıza yaklaşık 10 gün 
evvel başladık. Bayram sonra-
sında daha da tempolu çalış-
mayı planlıyoruz. 19 Hazi-
ran’a kadar olan süreyi en iyi 
şekilde değerlendirmek arzu-
sundayız. Lige kadar keşke 
bir hazırlık maçı oynayabilsek 
de durumumuzu daha net gö-
rebilsek” dedi.

Ligin kalan maçlarının hazırlıklarına tesislerde yaptığı 
antrenmanlarla devam eden Giresunspor’da bugün yapıla-
cak antrenmanın ardından futbolculara bayram izni veri-
lecek.

Yeşil-beyazlı ekip, Cumartesi ve Pazar gününü izinli ola-
rak geçirecek. Pazartesi akşamı toplanacak olan Çotanaklar 
ardından mesaiye yeniden başlayacak. Basın Sözcüsü Fer-
hat Karademir; “Futbolcularımız arife ve bayram günü isti-
rahat edecek. Yönetim kurulu olarak sokağa çıkma yasağı 
gelmeden önce il dışına çıkma yasağı getirmiştik. Oyuncu-
larımız özel izinle tesislere gelip gidebilecek ama bunun ha-
ricinde başka bir yere gidemeyecek” dedi.

Giresunspor’un Asbaşkanı Sinan Akgün: “İnşallah kaldığımız yerden yolumuza devam etmeyi 
başarabiliriz. Maçlarımızın çoğunluğunu rakiplerimiz ile oynayacak olmamız bizim için avantaj”

“Sonuna kadar hedefi kovalacağız”

Giresunspor’un Asbaşkanı Sinan Akgün, 
19 Haziran itibariyle başlayacakları ligin kalan maçlarında elde 

edecekleri sonuçlarla sonuna kadar hedefi kovalayacaklarını dile getirdi.
Tek korkularının uzun süre maç oynayamama ve takım idmanı yapamamanın olduğunu 

ifade eden Asbaşkan Akgün; “Lige zorunlu ara verilmeden önce çok iyi bir hava yaklaşmıştık. Dört 
maçta 10 puan elde ederek yarışta var olduğumuzu göstermiştik. İnşallah kaldığımız yerden yolumuza 

devam etmeyi başarabiliriz. Maçlarımızın büyük bir çoğunluğunun rakiplerimiz ile oynayacak olmamız bizim 
için avantaj” dedi.

SIKINTI HER TAKIMDA VAR
Ligin kalan bölümlerinde iyi sonuçlar elde ederek sonuna kadar hedefi kovalamak istediklerini kaydeden As-

başkan Akgün; “Biri yarıda kalan İstanbulspor maçı olmak üzere yedi karşılaşma oynayacağız ve bunların sa-
dece ikisi dışarıda. Koronavirüs salgını olmasa arkamızda muhteşem bir taraftar desteği olacaktı ancak 

her takım gibi biz de maçlarımızı seyircisiz oynamak zorunda kalacağız. Çotanaklar’ın duaları biz-
lerle olacak. Tabi her takımda olduğu gibi koronavirüs bizim takımı da her yönüyle etkile-

di. Mali açıdan büyük kayıplarımız oldu, ödemelerimizi yapmakta zorlanıyoruz 
ancak bu sadece bizde değil, tüm kulüplerde var. İnşallah üstesin-

den gelmeyi başarabiliriz” şeklinde konuştu.

Giresunspor’un Kulüp Doktoru Ozan Ali-
canoğlu, sağlık durumunun çok iyi olduğunu 
dile getirdi.

İlk Covid testi pozitif, sonrası ise negatif 
çıkan Ozan Hoca; “Son iki testim çok güzel 
çıktı. Kendimi çok iyi hissediyorum. Her 
hangi bir rahatsızlığım çok şükür yok. Sade-
ce benim değil, tüm takımımızın test sonuç-
ları negatif. Covid konusunda gereken ted-
birlerimizi almaya çalışıyoruz” dedi.

Doktor Al�canoğlu: 
“Çok �y�y�m”

“Keşke hazırlık
maçı yapab�lsek”

G�resunspor �zne çıkıyor TFF Sağlık Kurulu ve doktorlar toplanıyor

Giresunspor’un genç 
oyuncularından Alpay, 
ligin kalan maçlarında 
şans bulacağına inanı-
yor.

Bugüne kadarki sü-
reçte çok fazla düşünül-
meyen genç futbolcu, 
kalan maçlar öncesinde 
çok çalışarak hocası 
Hakan Kutlu’dan forma-
yı alacağından emin. 
Alpay; “Bizim işimiz çok 
çalışmak. Hocam ne 
zaman görev verirse 
elimden geleni yapıp, 
formamı bir daha çıkart-
mamak istiyorum” dedi.

Giresunspor Başkanı Ali Eren, Türkiye’deki profesyonel fut-
bol kulüplerinin tamamının mali açıdan sıkıntılı günler geçirdi-
ğini ifade etti.

Koronavirüs salgını nedeniyle tüm kulüplerin mali açıdan sı-
kıntılı günler geçirdiğini ifade eden Başkan Eren; “Mart ayın-
dan itibaren Süper Ligden en alt lige kadar hiçbir kulübün bir 
lira bile geliri olmadı. TFF Başkanımız Sayın Nihat Özdemir’in 
bayram sonrasında kulüpleri finansal olarak rahatlatmaya çalı-
şacaklarını beyan etmesi bizleri mutlu etti” ifadelerini kullandı.

“Kulüpler
olarak
sıkıntıdayız”

Alpay şans bekl�yor
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